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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 09.01.2023, în cadrul şedinţei extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni, convocată de îndată 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 7  din 09.01.2023, in conformitate cu prevederile art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de  17  consilieri locali. Absentează dl. cons. 
local Matei Gabriel și dl. cons. local Sandu Ioan – Sergiu. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară, convocată tot astăzi, 09 ianuarie  2023. Supun aprobării 
ordinea de zi, cu un singur proiect de hotărâre. 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că proiectul de hotărâre supus dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunește condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, adică este însoţit de referatul de aprobare al iniţiatorului, 
raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte 
documente care au condus la respectiva iniţiativă. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:   
           1.  Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 100.000 lei din 
excedentul anilor precedenti al activitatii autofinantate Piata Agroalimentara-
Bazar- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
            Ordinea de zi se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 17 voturi „pentru”.       
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre   
privind utilizarea sumei de 100.000 lei din excedentul anilor precedenti al 
activitatii autofinantate Piata Agroalimentara-Bazar - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  V-am convocat astăzi, de 
îndată, pentru că este vorba despre utilizarea sumei de 100.000 lei din excedentul 
bugetului activităților finanțate integral din venituri proprii inființate pe lângă instituții 
publice din administrația publică locală – Piata Agroalimentara-Bazar - pentru 
finantarea cheltuielilor sectiunii de functionare. De asta se leagă și salariile pe care le 
dăm în Primărie. Suntem în imposibilitatea de a da salariile. Avem niște bani, dar nu 
putem umbla la ei. Ar fi trebuit ca Piața să încaseze această sumă de pe 3 pe 9 
ianuarie, ceea ce e imposibil. Asta este toată problema. Mulțumesc mult. Ședința 
pentru buget va fi pe 2 februarie. Vă aștept cu propuneri pentru funcționare, 
dezvoltare.   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

   D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ              SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
          Consilier local, as. Edu Anca                              Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


